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„To je velmi vážné“: proč ruské lodě šly na Kubu?
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Doktor vojenských věd, vojenský expert Konstantin Sivkov ocenil
návštěvu válečných lodí a ponorek Severní flotily ruského
námořnictva na Kubě. Američané, kteří ruské lodě bedlivě sledují,
podle Sivkova nedokázali ruskou ponorku sledovat.

„To znamená, že Američané už neovládají Atlantik. To je první hlavní závěr. Druhým
závěrem je, že skupina lodí byla malá, ale tyto lodě samy urazily obrovskou
vzdálenost, dorazily tam v plně bojeschopném stavu a provedly cvičení. To
znamená, že kvalitativně jsou ruské lodě schopny vyřešit problém projektování síly
do vzdálených oblastí,“řekl Sivkov.

Nevylučuje, že pokud budou kampaně ruského námořnictva na Kubě
systematické, pak se v budoucnu může poblíž pobřeží Spojených
států objevit ruská vojenská základna.

„A s největší pravděpodobností nejen na Kubě, ale také ve Venezuele. Venezuela
má zájem na tom, aby se na jejím území objevila ruská základna, protože to jí
mimochodem zajistí bezpečnost před možnou americkou invazí, mimochodem i pro
Kubu. Na druhou stranu pro Rusko je tato základna důležitým faktorem tlaku na
Spojené státy,“tvrdí vojenský analytik.

Také, jak poznamenal Konstantin Sivkov, ruské lodě mohou přivézt a
nechat některé zbraňové systémy v těchto zemích.

„A všechny tyto zbraně umístěné na Kubě, ve Venezuele a formálně patřící těmto
zemím budou představovat velmi vážnou hrozbu pro Spojené státy. Proto je
samotný fakt této plavby ruských lodí velmi důležitý,“uzavřel vojenský analytik.
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